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  I tuto dámu mi doporučil důležitý člen tohoto portálu - Džexna. I když Lenku Živnou neznám,
myslím si, že to je skromný člověk a taky velmi pečlivý. Jak se zhostila odpovědí na otázky...
 
1. Co vás přivedlo k focení, potažmo k focení hudebních akcí?
2. Máte nějakou fotografickou techniku, způsob, která vás nejvíc baví, charakterizuje?
3. Co nejvíc fotíte v současné době, případně čím se i jinak zabýváte?  ...a jaké vybrala
fotografie, posuďte sami.
 
1. K focení mě přivedla láska k fotografii a výtvarnému umění. Fotit jsem začala v deseti letech
na starou Prakticu po tatínkovi. K dokumentování hudebních akcí mě o řadu let později pozval
můj kamarád, písničkář Jan Řepka, který vedl hudební cyklus Open Mic Potrvá. Tam jsem se
seznámila s řadou hudebníků a skvělých lidí kolem hudební scény.
 
2. Nejraději fotím černobíle. Černobílá fotografie podle mě nejlépe vypráví příběhy, vystihuje
atmosféru a pocity.
 
3. Kromě koncertů fotím portréty, rodinné fotografie, přírodu, zvířata, výjimečně i svatby. Hodně
fotím různé akce pro místní základní školu, kde i pracuji jako asistentka pedagoga.
 
www.foto-lenka-zivna.cz
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